



**HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
OTTAWA, CANADA**

39th Parliament, 1st Session

39<sup>e</sup> Législature, 1<sup>re</sup> Session

The Standing Committee on the Status of Women has the honour to present its

Le Comité permanent de la condition féminine a l'honneur de présenter son

**NINTH REPORT**

**NEUVIÈME RAPPORT**

In consideration of the funding cuts announced September 25, 2006 and the new mandate of the Women's Program of Status of Women effective September 27, 2006, the House of Commons Standing Committee on the Status of Women recommends the following:

Compte tenu des compressions budgétaires annoncées le 25 septembre 2006, et du nouveau mandat conféré dans le cadre du Programme de promotion de la femme de Condition féminine à compter du 27 septembre 2006, le Comité permanent de la condition féminine de la Chambre des communes recommande le suivant :

That the government continue funding all activities of Status of Women Canada at the 2005-2006 level or higher;

Que le gouvernement maintient le financement de toutes les activités de Condition féminine Canada au niveau de 2005-2006 ou de le porter à un niveau supérieur;

That the government reinstate the previous mandate for five years.

Que le gouvernement rétablit le mandat de cinq ans.

A copy of the relevant *Minutes of Proceedings* ([Meeting No. 17](#)) is tabled.

Un exemplaire des *Procès-verbaux* pertinents ([séances no 17](#)) est déposé.

Respectfully submitted,

Respectueusement soumis,

*La présidente,*

**JUDY SGRO**  
*Chair*